
 
 

Skolebestyrelsesmøde i Kirkeby 

27.januar 2022 kl. 18.30-20.30 

 
Dagsorden udarbejdet: X Formand X Oliver   

       

Forplejning: X Oliver     

       

Til stede:  Signe X Oliver   Elev  

 - Boel  X Michael   Elev  

  René X Martin  Elev  

 - Astrid X Peter   

 - Jesper C - Vibeke   

   - René   

       

Referent: X Oliver     

       

Gæst:       

 

Bilag til dette møde: Referat fra sidste SKB, materialer til bestyrelsesvalg 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
1. Godkendelse af referat Godkendt 

  

2. Godkendelse af 
dagsorden 

Godkendt 

  

3. a)   Nyt fra formand Intet nyt – der er ikke sket så meget siden sidst 

              b)   Nyt fra elevråd Svært at samle eleverne på tværs af klasser. Oliver taler med Søren 
om hvordan og hvornår vi kan få eleverne med i SKB. 

              c)   Nyt fra forældre Ingen nye henvendelser eller sager 

              d)   Nyt fra medarbejdere LEAPS-ugerne blev skubbet på grund af corona. Det skabte plads til 
et ”rent” skoleforløb uden afbrydelser.  
Personalerummet bliver renoveret. Nogle synes det er godt. Andre 
synes det er svært at finde sig til rette i de nye rammer. 
Eleverne er tilbage på en god måde. Der skal holdes fast i at 
eleverne spritter hænder og lader være med at opsøge elever fra 
andre klasser.  

              e)   Nyt fra ledelsen  Mellemformer, OSs erfaringer i Kirkeby, vikarsituationen  

  

4. Udtrædelse af Annie Hvad betyder det i praksis? Det betyder ikke noget i forhold til 
bestyrelsens nuværende beslutningsdygtighed.  



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
  

5. Bestyrelsesvalg  Det ville være fint at få nogle flere medlemmer i bestyrelsen. Vi skal 
finde nogen, som synes at den forestående skoleudvikling er 
spændende. Der må ”prikkes”. 
Martin og Oliver danner en valgkommission. 
Bestyrelsen ønsker at have en toårig valgperiode. 

  

6. Budgetopfølgning 21 Noget af overskuddet fra 2020 har vi brugt til ansættelse af en ny 
lærer mhp. mangfoldige læringsmiljøer og mellemformer. Af den 
ekstraordinært store driftskonto på 3,1 mio. har vi brugt 1,8 mio. på 
elev- og medarbejder-chromebooks, andet IT, udendørs 
læringsmiljøer, indendørs læringsmiljøer, makerspace og indvendige 
forbedringer som ikke er omfattet af renoveringen. Differencen på 
1,3 mio. svarer til vores gennemsnitlige driftsomkostninger. 
Overskuddet fra 2021 på 835.000 skal bruges i løbet af 2022 til: 
300.000 LEAPS (200.000 til Katafonden og 100.000 
læremidler/indretning), 115.00 til skolens egen DA2-indsats, 
300.000 til mellemformer (bl.a. ansættelse af ny pædagog til 
sommer) samt buffer på 120.000. 

  

7. Budget 22 Vi går efter at skabe balance. 

  

8. Styregruppemøder 
LEAPS 

23.3.: kl. 15:15-16:45. 
Peter deltager. OS finder en ny dato og sender Martin og Peter en 
invitation.  

  

9. Eventuelt -Corona-regler efter den 1.2. Vi afventer KLs og UVMs beslutning.  
-Dialog- og samrådsmøder. Peter deltager den 23.3. på 
Byhaveskolen. 

  

10. Punkter til næste møde  

 

 

 

 

 


